



International Hydrological Programme
Programme hydrologique international

UNESCO/Division of Water Sciences
1 rue Miollis
75732 Paris Cedex 15, France
Tel: +33 (0)1 45 68 40 01
Fax : +33 (0)1 45 68 58 11
Email : ihp@unesco.org

Information Note SC/WATER/109
Paris, 2 March 2010

To : IHP National Committees and Focal Points
From : IHP Secretariat
Subject : **19th session of the IHP Intergovernmental Council**
Paris, 5 – 9 July 2010

In conformity with the Statutes of the IHP Intergovernmental Council, invitation letters to the sessions of the IHP Council are addressed to the UNESCO Member States, i.e., your government's designated Ministry or entity(ies) responsible for relations with UNESCO. Information copies are likewise sent to your respective National Commissions for UNESCO as well as to your Permanent Delegations.

In order to organize and co-ordinate your participation at country level in the sessions of the IHP Council, we strongly recommend that you contact your Ministry/government entity(ies) responsible for UNESCO, your National Commission for UNESCO and/or your Permanent Delegation to UNESCO.

Thank you for your attention to the matter and we look forward to your participation in the 19th session of the IHP Intergovernmental Council (Paris, 5 – 9 July 2010).

Note d'information SC/WATER/109
Paris, le 2 mars 2010

Aux : *Comités nationaux et Points focaux pour le PHI*
De : *Secrétariat du PHI*
Objet : **19^e session du Conseil intergouvernemental du PHI**
Paris, 5 – 9 juillet 2010

Conformément aux Statuts du Conseil intergouvernemental du PHI, les lettres d'invitation aux sessions du Conseil sont adressées aux Etats membres de l'UNESCO, c.-à.-d., le Ministère ou entité(s) désignées par votre gouvernement en tant que responsables auprès de l'UNESCO. Des copies pour information sont également envoyées aux Commissions nationales pour l'UNESCO, ainsi qu'aux Délégations permanentes.

Afin d'organiser et de coordonner votre participation – au niveau national – aux sessions du Conseil du PHI, nous vous recommandons vivement de vous mettre en contact avec votre Ministère responsable auprès de l'UNESCO, votre Commission nationale et/ou votre Délégation permanente.

En vous remerciant de votre attention et en espérant votre participation à la 19^e session du Conseil intergouvernemental du PHI (Paris, 5 – 9 juillet 2010).